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Protokół Nr XXII/17 

             z Sesji Rady Gminy w Kiernozi 

odbytej w dniu 15 lutego 2017 roku 

w lokalu Gminnego Ośrodka Kultury 

w Kiernozi 

 

Otwarcia posiedzenia XXII Sesji Rady Gminy w Kiernozi dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1000. Po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości oświadczył, 

że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

Listy obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3 

do niniejszego protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad i 

poddał go pod głosowanie. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

W dalszej części posiedzenia Jolanta Koperska – Wojtalewicz odczytała protokół z 

poprzedniej sesji. 

Po odczytaniu Pan Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. W wyniku 

głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Zgodnie z punktem 3 porządku obrad przystąpiono do podejmowania uchwał.  

W pierwszej kolejności przedstawiony został projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

darowizny przez Gminę Kiernozia. Omówił go Pan Sekretarz.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Jako drugi przedstawiony został projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Kiernozia w 

2017 roku. Omówili go Pan Sekretarz i Pani Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Jako trzeci przedstawiony został projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Omówił go Pan Sekretarz.  

Ponadto Pani Wójt poinformowała zebranych o zaplanowanej zbiórce zużytego 

sprzętu i odpadów wielkogabarytowych. 

W powyższej sprawie głos zabrał Pan Jędrzejczyk i Pan Sekretarz.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Jako czwarty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu 

działań w zakresie rozwoju turystyki dla Gminy Kiernozia na lata 2016-2022. Omówiła go Pani 

Wójt.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Jako piąty przedstawiony został projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Omówił go Pan 

Sekretarz.  

Następnie Pani Wójt przedstawiła swoją propozycję dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów.  

W dalszej części posiedzenia głos w powyższej sprawie zabrali: Pan 

Radaszkiewicz, Pan Grupiński, Pan Przewodniczący, Pan Krystecki, Pani Kapusta – 

Tymoshchuk,  Pani Krystecka, Pani Warabida i Pani Lewaniak.  

Następnie Pan Znyk wystąpił z wnioskiem formalnym w sprawie tajnego 

głosowania w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego.  

W powyższej sprawie głos zabrał Pan Sekretarz.  

W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący odczytała projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie.  

W wyniku głosowanie 7 Radnych opowiedziało się za podjęciem uchwały, 6 było 

przeciw, a 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

Zgodnie z punktem 3 porządku obrad, tj. w interpelacjach, wolnych wnioskach, 

zapytaniach radnych i sprawach różnych głos zabrali:  

Pan Grupiński, który zabrał głos w sprawie stanowiska Pani Dyrektor Gimnazjum, 

która opowiedziała się za włączeniem Gimnazjum do Szkoły Podstawowej.  
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Pani Wójt, która zabrała głos w sprawie reformy oświatowej.  

W powyższej sprawie głos zabrał Pan Grupiński i Pan Maślanka.  

Następnie Pani Lewaniak zabrała głos w sprawie bezpańskich psów.  

    

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Przewodniczący zamknął obrady XXII Sesji Rady 

Gminy w Kiernozi.  

 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczył: 

Jolanta Koperska - Wojtalewicz     Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                            w Kiernozi 

               Janusz Wasilewski 

 

 

 

 

 


